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ZAPISNIK 
 37. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 

37. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 14. lipnja 2022. (utorak), s početkom u 17:00 sati, 
u prostorijama mjesne samouprave, Pomerio 26 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Igor Sušić, predsjednik VMO  

 Gordana Šopić, članica VMO 

 Iva Sušić, članica VMO 

 Miomira Milovanović, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
 

 Toni Gjugja, zamjenik predsjednika VMO 

 Helena Pehovac Baričević, član VMO 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Igor Sušić i predložio slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 
1. Prijedlog Financijskog plana i Programa rada za 2023. godinu 
2. Komunalna pitanja 
3. Razno 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

Usvajanje Zapisnika 36. sjednice VMO Brajda-Dolac: 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

                  GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR BRAJDA-DOLAC  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  024-05/22-01/1 
URBROJ:  2170-1-09-10-22-12 
Rijeka,  14. lipnja 2022. 
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AD. 1 

Predsjednik Vijeća je informirao Vijeće o obavezi usvajanja prijedloga Financijskog plana i  
Programa rada Vijeća MO Brajda-Dolac za 2023. godinu. Predloženo je nastavljanje 
obavljanja dosadašnjih programskih aktivnosti (kako slijedi u zaključku). 
 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno usvojilo prijedlog Financijskog plana i Programa rada za 2023. 
godinu, u sklopu kojeg će se održati sljedeće programske aktivnosti: 
 
1. Dani MO 
2. Doček Djeda Mraza 
3. Zdravstvo 

 

 

AD. 2 
 
Vijećnica Helenu Pehovac Baričević na prethodnoj sjednici Vijeća molila je informaciju u kojoj je 
fazi uređenje parka za pse. U odgovoru nadležnih službi stoji da je nastavak uređenja parka za 
pse planiran u tekućoj godini, da je izvođač radova uveden u posao, ali budući da je isti angažiran 
na velikom broju lokacija ne može se precizirati točan period početka radova. 
 
Zaprimljen je mail građana s molbom za pojašnjenje koliko je sredstava utrošeno u gradnju zidića 
na platou ispred Zagrada i zašto se nije uredila zelena površina u Ulici Erazma Barčića tim 
novcem. 
U odgovoru nadležnih službi stoji da je uređenje zelene površine u Ulici Erazma Barčića sjeverno 
od kućnog broja 15 predviđeno  iz sredstava prioriteta mjesnog odbora Brajda-Dolac 2021. godine. 
U okviru raspoloživih sredstava izgradio se predmetni betonski zid visine oko pola metra i duljine 
26 metara, koji sprječava osipanje zemlje i služi za odmor, a i estetski se uklopio u okoliš. Uz 
navedeno izvedeni su i radovi žbukanja postojećeg trošnog zida površine oko 20 m2 na južnoj 
strani zelene površine. Cijena izvedenih radova proizašla je iz prethodno provedene javne nabave, 
odabirom najpovoljnijeg ponuđača. Količine i vrste izvedenih radova su detaljno prikazane u 
građevinskoj knjizi obostrano ovjerenoj od strane izvođača radova i nadzora.  
 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
AD. 3 
Predsjednik Vijeća izložio je problem sa stupićima u Krešimirovoj ulici na spoju sa Belim kamikom i 
u Ulici Blaža Polića.  
Zaključak: 
Uputiti će se upit Rijeka plusu d.o.o. s molbom za pojašnjenje zašto se stupići ne betoniraju i ne 
učvrste adekvatno već se svaki tjedan pojavljuje isti problem. 
Predsjednik je također izvijestio da se u  Ciottinoj ulici kod kapucinske crkve svaki dan nalazi 
nepropisno parkiran motor te moli da se obavijeste nadležne službe. 
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Brajda-Dolac 
 

                  Miomira Milovanović Igor Sušić 
  


